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lektorutdanningen 

 

 

Protokoll fra møte i Programrådet for lektorutdanningen  

Møte 7 2021 

 

Tidspunkt: 4. oktober, 2021, kl. 09.45 – 11.45 

Møtested: Studieavdelingen, Langesgate 1-3, møtedeltaker fra VLFK deltok via Teams 

 

Til stede:  

Hans Marius Hansteen (leder), Kjersti Lea (vara PS), Monica Håkonsli (VLFK), Sigrid Ørevik 

(HF), Odd Inge Steen (vara SV), Jorun Nyéhn (MN), Kjetil Storaker (FIL), Endre Brunstad 

(senterleder, observatør) og Aud Irene Mehammer (SA) 

 

Meldt forfall:  

Lars Petter Storm Torjussen (PS) Roald Valle (UiB Videre, observatør), Anita Mæland (BK) 

og Rune Klevjer (SV) 

 

Forslag til dagsorden: 

I Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Innkallingen ble godkjent.  

 

II Godkjenning av protokoll fra møtet 06. september 
Protokollen ble godkjent.  
 
Saker til eventuelt: 

1. Praksisutvalget, som står uten leder. 
 

2. Endre Brunstad orienterer om Redesign-prosessen. 
  
III Diverse tilbakemeldinger fra programrådsleder 

1. Presentasjon av ny studentrepresentant: 

Kjetil Storaker er valgt som ny leder for Fagutvalget for integrert lektorutdanning (FIL) 

og dermed ny representant fra FIL i programrådet. Han er også studentrepresentant i 

styringsgruppen, men der som representant som er valgt av Studentparlamentet. 

 

2. Programrådsledere orienterer fra møte i Nasjonalt fagorgan for lektorutdanning 8-13 

og praktisk-pedagogisk utdanning for allmennfag: 

• Per i dag er det Stavanger som har leder- og sekretariatsansvaret for organet. De 

presenterte sin lektorutdanning og i møter fremover skal alle universitetene 

presentere sin lektorutdanning.  

• Alle medlemmene kan møte med en representant og i tillegg ha en representant med 

fra PPU. 

• Det skal være 2 studentrepresentanter, men er per i dag kun 1. det er også 

muligheter for 2-3 observatørere. Det er Norsk studentorganisasjon (NSO) som 

oppnevner dette og studenter kan melde sin interesse. 

• NOKUTs evaluering var tema og alle får besøk av dem. 



• Universitets- og høyskolerådets (UH rådet) handlingsplan for lektorutdanningen ble 

drøftet. Dagens handlingsplan er nærmest en presisering av mandatet og UH-rådet 

har oppfordret fagorganet til å spille inn konkrete mål til ny handlingsplan. 

• Fagorganet vil be UH-rådet se på følgende: 

o Finansiering av 5LU og PPU, f.eks. vedr finansieringskategori. 

o Behovet for regional fordeling av rekrutering. 

o Behovet for å fremheve behovet for fremmedspråk i LU. 

• Neste møte skal være i Trondheim i januar/februar. 

 

3. Digitalt møte med Graz vedr Arcus samarbeidet og initiativet for 

lærerutdanningsakademi: 

• Leipzig presenterte virtuelle skolebesøk 

• Innovator: initiativ for å bygge databaser med opptak av reelle 

undervisningssituasjoner 

• Nytt digitalt møte i oktober/november 

• Fysisk møte i Graz i slutten av oktober, hvor Sigrid Ørevik blir med Nedelina Vasileva 

Naydenova, internasjonal koordinator ved HF. 

 
Vedtakssak 

Sak 42/21       Valg av nestleder for Programrådet    

 
Vedtak 

Programrådet utnevnte Jorun Nyéhn som nestleder for Programrådet. 

 

Orienteringssak 

Sak 43/21  NOKUTs institusjonsbesøk 25.-26. november  

I sammenheng med evalueringen av lektorutdanningen har NOKUT gjennomført noen 

spørreundersøkelser. Rapporter fra disse ligger på NOKUT sine sider og kan være et aktuelt 

tema i neste programrådsmøte. 

 

Sak 44/21  Fremdrift Dekomp   

Endre Brunstad orienterer bl.a. at alle lektorutdanningsfakultetene skal ha en administrativ 

kontaktperson. Dette har ikke vært kjent tidligere, men blir nå etablert og vil til støtte for 

Dekomp arbeidet på fakultetene. 

UiB har samarbeid med Bergen kommune gjennom Rekomp og med fylkeskommunen 

gjennom Kompetanseløftet. Det skal søkes om midler til nye prosjekt i 2022 og intern 

organisering av Dekomp på UiB må være på plass før dette. 

Det vil være Lektorsenteret, som nå er under etablering, som skal ha ansvaret for Dekomp. 

 

 



Sak 45/21  Praksisbesøk i lærerutdanningen   

Endre Brunstad uttrykker at helhet og sammenheng også skal gjelde for praksis 

oppfølgingen og at problemstilling vil kunne inngå i redesign prosessen. 

Per i dag synes problemstillingen å omhandle ressurser på fakultetene til å følge opp 

mengden av studenter som skal besøkes, i tillegg til masterstudenter som skal veiledes, mer 

enn selve modellen for praksisbesøk.  

Programrådsleder foreslår at praksisutvalget innhenter og oppsummerer de rapportene som 

allerede finnes, i tillegg til oversikt over time- og ressursbruk, slik at faglig praksiskoordinator 

kan få nødvendig data til å gjøre opp status for gjennomføring av praksisbesøk. 

 

Sak 46/21  Planleggingsdag for 5LU og PPU    

Innspill fra medlemmer programrådet: 

• Lektorsenteret vil kunne bidra etter hvert, men ikke per nå. 

• Arbeid i komiteen bør inn i arbeidsplanen til medlemmene. Det bør innhentes 

informasjon om arbeidsbelastningen ulike komiteer og verv gir de involverte slik at 

dette blir synliggjort. Dette kan videre løftes frem i styringsgruppen. 

• En komite bør sitte i 2 år. 

• Dersom man har én planleggingsdag i året, hvor 5LU og PPU har annet hvert år vil 

man kunne planlegge skikkelig. Flere medlemmer vurderer dette som en realistisk 

ide. 

o På bakgrunn av overnevnte vil derfor planleggingsdagen i 2022 tilfalle 5LU. 

 

Sak 47/20  Eventuelt  
 

1. Praksisutvalget, som står uten leder 
 
Vedtak 

Programrådsleder, Hans Marius Hansteen, utnevnes til midlertidig leder for praksisutvalget. 

 

2. Endre Brunstad orienterer om Redesign-prosessen 
Læringslaben v/Cecilie Boge og Iren Igesund er blitt koblet på prosessen for redesign og det 
planlegges for et halvdagsseminar med disiplinfagmiljøa og dagsseminar med studenter. I 
forkant av disse seminarene er det ønskelig med en samling med programrådet, som sitter 
med detaljkunnskaper om lektorutdanningen. 
 
Det enes om å utvide tidspunktet for neste programrådsmøte, 15. november, til hele 
formiddagen: 8.30 – 12.30, og inkludere lunsj. 
 


